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Det råder stor politisk enlighet om det mervärde för stockholmarna och 
besökare till vår stad som ett Nobelcenter i Stockholm skulle innebära. 
Stockholm kommer genom Nobelcenter att erhålla att en unik mötesplats 
för vetenskap, kultur och historia, för utställningar, 
föreläsningsverksamhet, seminarier, skolprogram och vetenskapliga 
arrangemang. I vår tid med en snabb teknisk utveckling kan ett 
Nobelcenter komma att fungera som ett nav för innovationer och 
vägröjande teknologi. 
 
Arbete med detaljplaner är omfattande och kostsamt och självklart ska 
skattemedel användas på bästa och mest effektiva sätt. Men det händer att 
förutsättningarna för ett projekt förändras, av olika skäl. Så var fallet med 
Nobelcenter på Blasieholmen, där de politiska förutsättningarna 
förändrades.
 
Den grönblå majoritetens målsättning är att finna en alternativ placering 
för ett Nobelcenter i Stockholms stad när Blasieholmen inte längre är en 
för projektet aktuell plats. Det arbetet pågår och bedrivs i dialog med 
Nobelstiftelsen. 
 
Ett Nobelcenter som ytterligare höjer Stockholms internationella anseende 
som en innovativ huvudstad – en stad som sätter vetenskap och kultur 
högt upp på agendan – är ett angeläget projekt och staden kommer att 
anstränga sig för en lösning.

Frågan om bygglov, arkitektur och så vidare kan besvaras först när 
platsens/fastighetens förutsättningar är klargjorda.

Stockholm den Datum

Joakim Larsson


